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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elképzelhető -e, hogy a praxisközösségek kialakítása a
házi gyermekorvosi rendszer megszűnéséhez vezet?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Miniszterelnök Úr bejelentése szerint a kormány elkezdi rendezni a háziorvosi ellátást. A kormány 
célja, hogy a háziorvosok praxisközösséget hozzanak létre, üres praxis Magyarországon ne legyen, 
a helyi ellátások színvonala pedig emelkedjen, amelynek pénzügyi feltételeit meg fogják teremteni. 
A megújítás a házi gyermekorvosi ellátást is érinti, melyre egyértelműen szükség van, mivel ezen a 
területen is fokozott a szakemberhiány.

Tanulmányok szerint azok a gyermekek, akiket nem gyermekorvos lát el, nagyobb eséllyel kerülnek
kórházba, ugyanis a felnőttorvosok nem mindig veszik észre a betegségre utaló jeleket, hiszen 
jellemző betegségeik, tüneteik sokszor speciálisak, a kommunikációjuk, a jelzéseik különböznek a 
felnőttekétől.

Ezzel kapcsolatban kérem Miniszter urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

Elképzelhető -e, hogy a praxisközösségek kialakítása hosszútávon a teljes házi gyermekorvosi 
rendszer megszűnéséhez vezet?

Hogyan lehet úgy megoldani a szolgáltatás fejlesztését, újítását, hogy megmaradjon, sőt 
bővülhessen a házi gyermekorvosi ellátás?

Hogyan lehet a gyermekorvosi státuszt vonzóvá tenni a fiatalok számára, hiszen a gyerekorvosok 
nagy része közel van a nyugdíjkorhatárhoz?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:



Hohn Krisztina

Budapest, 2020.10.29.
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